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Vragen van het lid Kröger (GroenLinks) en Bontenbal (CDA) aan de Minister 
voor Klimaat en Energie over het bericht «Grote problemen op stroomnet, 
provincies willen kiezen wie aansluiting krijgt» (ingezonden 4 februari 2022). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Grote problemen op stroomnet, provincies 
willen kiezen wie aansluiting krijgt»?1 

Vraag 2
Begrijpt u de wens van de provincies om te kunnen prioriteren bij het 
aansluiten van bedrijven op het elektriciteitsnet? 

Vraag 3
Hoe staat u tegenover het idee dat provincies een grotere regierol krijgen 
rondom energie-infrastructuur? 

Vraag 4
Hoe beoordeelt u de argumenten van de heer Lomme in zijn Trilemma-
bijdrage op Energeia.nl waarin hij betoogt dat provincies geen grotere 
regierol moeten krijgen?2 

Vraag 5
Is het mogelijk een alternatief te ontwikkelen voor het «firstcome, first 
serve»-principe, zodat prioriteit gegeven kan worden aan netinvesteringen die 
de meeste maatschappelijke waarde toevoegen? 

Vraag 6
Hoe ver staat u met de uitvoering van de motie-Bontenbal/Thijssen over 
onderzoeken of een prioriteringskader duidelijkheid kan bieden bij een gebrek 
aan netcapaciteit (32813-775)?3

1 https://nos.nl/artikel/2413833-grote-problemen-op-stroomnet-provincies-willen-kiezen-wie-aan-
sluiting-krijgt (NOS, 20 januari 2022).

2 https://energeia.nl/trilemma/40100809/volgorde-netinvesteringen-hoort-niet-op-het-bord-van-
de-provincies#Echobox=1643431683

3 Kamerstuk 32 813, nr, 775
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